
   
  
   

SMUČARSKA ZVEZA SLOVENIJE –  

ZDRUŽENJE SMUČARSKIH PANOG 

ZBOR ZA TEK NA SMUČEH      Ljubljana, 26. 11. 2024  

 

 

ZAPISNIK 

10. redne seje Zbora panoge za tek na smučeh, ki je potekala v ponedeljek, 26. 11. 2024, v 

prostorih Smučarske zveze Slovenije.  

 

Začetek seje ob 17.12.   

 

Prisotni člani z glasovalno pravico: g. Tomaž Petrovič – ND Rateče Planica (s pooblastilom), g. 

Matjaž Curk – SK Brdo (s pooblastilom), g. David Pavlič – TSJ Jub Dol, g. Damjan Jenko (NŠD 

Medvode – s pooblastilom), g. Marko Gracer – TSK Bled (s pooblastilom), g. Janez Štern – ŠD 

Oktan (od 17.21),  g. Aleš Gros – SKIKE Slovenija, ga. Ana Štern – TSK Rogla (s pooblastilom)  

in ga. Mojca Milavec – TSD Olimpija Bloke.   

 

Opravičeno odsotni člani z glasovalno pravico: ga. Sonja Vidonja (TSK Logatec) in ga. Anita Zorč 

(SD Bohinj).  

 

Prisotni člani brez glasovalne pravice: Aleksander Lavrič Pregelj – ŠD NC Bloke 

 

Ostali prisotni: g. Vinko Poklukar – TSK Bled, ga. Katarina Praznik – članica Odbora, g. Saša 

Janežič – TSK Jub Dol,  g. Uroš Kepic – predsednik panoge, ga. Tadeja Brankovič – strokovna 

sodelavka panoge in g. Tomaž Verdnik – vodja panoge.  

 

 

Ad 1 Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

G. Kepic je pozdravil prisotne. Ugotovil je, da je seji je prisotnih  36 glasov (od skupno 71).  

 

Predlagani dnevni red: 

1. Ugotovitev navzočnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje Zbora.  

3. Poročilo predsednika panoge. 

4. Finančno poročilo za obdobje maj 2024 – oktober 2024. 

5. Potrditev koledarja pokalnih tekmovanj sezona 2024/2025.  

6. Razno. 

 

 

 

 



   
  
   

SKLEP ŠT. 63: Sprejme se dnevni red 10. redne seje Zbora panoge za tek na smučeh. 

ZA: 36 

PROTI: 0  

VZDRŽANI: 0 

 

Ad 2 Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje Zbora 

U. Kepic je pojasnil, da so prisotni zapisnik prejeli z gradivom.  

 

A. Lavrič Pregelj je predlagal dopolnitev v navajanju prisotnih. 

 

Sprejet je bil 

SKLEP ŠT. 64: Zbor sprejema zapisnik 9. redne seje Zbora panoge tek na smučeh z dne 3. 9. 

2024.  

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

 

Ad 3 Poročilo predsednika panoge 

U. Kepic je predstavil delo Odbora v preteklem obdobju. 

 

A. Lavrič Pregelj je predlagal zamenjavo predstavnika Osrednjeslovenske regije, ki je po 

njegovem mnenju zelo neodziven. Pojasnil je, da je na 9. seji je predstavnik regije ugotovil, da 

klub ni na e-poštnem seznamu, za kar se je opravičil in pojasnil, da smo novi klub ter nas je 

spregledal. 4. 9. 2024 sem mu jasno odgovoril, da tega ne vidim kot težavo, čeprav smo člani 

SZS že več kot leto dni, vendar sem prosil za posredovanje vsega gradiva, ki so ga prejeli ostali 

klubi. Na to sporočilo nisem prejel odgovora. 

17. 9. 2024 sem svojo prošnjo ponovno naslovil, tokrat tudi v vednost vodji panoge, g. Tomažu 

Verdniku, vendar odgovora prav tako ni prejel. 

Dne 24. 9. 2024 smo prejeli obvestilo predstavnika regije o seji, ki naj bi potekala 25. 9. 2024. Po 

posredovanju svojih pogledov na dnevni red se je predstavnik regije zavezal, da nas bo po seji 

obvestil o vseh obravnavanih sklepih. Tega žal ni storil. 

 

D. Pavlič je pojasnil, da je regijo transparentno obveščal o delovanju Odbora. Če je bila 

obravnavana tematika, ki se je dotikala neposredno klubov, so bili o tem obveščeni. Prav tako 

ima g. Lavrič Pregelj njegov kontakt in ga lahko kadarkoli pokliče.  

 

V. Poklukar je pojasnil, da je podoben problem v komunikaciji v Zahodni regiji. Želi sklicati 

sestanek regije.  

 



   
  
   

U. Kepic je predlagal, da daje na glasovanje predlog, da g. Lavrič Pregelj zapusti sejo, saj ne bo 

toleriral neprimernega izražanja. O predlogu se ni glasovalo.  

 

U. Kepic je nadaljeval s poročilom. Pred nami so prve tekme, članska ekipa je opravila priprave v 

Beitostolnu, mladinska ekipa se je vrnila iz Livigna. Na prve tekme SPP potujejo A. Mandeljc, E. 

Urevc, M. Šimenc, N. Štern in M. Ličef. Pojasnil je, da je Predsedstvo FIS podelilo slovensko FIS 

državljanstvo Valeriju Gontarju, kljub temu, da ima »le« begunski potni list. Uvedeni so bili reverzi 

za opremo, ki jo športniki prejmejo s strani SZS. Za sezono je zdravstvena služba pripravila 

protokol o ravnanju pred odhodom na priprave, na pripravah oz. v primeru okužbe.  

V nadaljevanju je predstavil idejo vzpodbujanja vadbe klasične tehnike. Predlagal je, da se 

tekmovalka/tekmovalec, ki ne nastopi na vsaj treh tekmah v klasični tehniki, ne šteje v skupni 

seštevek posameznega kluba. Izvzeti bi bili člani reprezentančnih selekcij (članska in U20).  

 

Sprejet je bil 

SKLEP ŠT. 65: Člani Zbora potrjujejo predlog, da se tekmovalka/tekmovalec, ki ne nastopi na 

vsaj treh tekmah v klasični tehniki, ne šteje v skupni seštevek posameznega kluba. Izvzeti so 

reprezentanti članske in U20 ekipe.     

ZA: 31 

PROTI: 5 (M. Curk) 

VZDRŽANI: 0 

 

M. Gracer je predlagal, da bi bilo potrebno pri klubskem nagrajevanju upoštevati tudi državne 

prvake, vsaj od kategorije SME/SMI. Predlog je prejel podporo.  

 

U. Kepic je predstavil, da obstaja želja nastopanja nordijskih kombinatorcev na pokalnih tekmah. 

V skladu s Pravilnikom o članstvu in glasovalnih pravicah je navedeno, da status člana in njegove 

nadaljnje pravice izhajajo iz prijave, ki je oddana s strani ali prek njegovega društva ali druge 

pravne osebe in se razlikujejo glede na panogo v kateri deluje (alpsko smučanje, biatlon, deskanje 

na snegu, nordijska kombinacija, smučanje prostega sloga, smučarski skoki, tek na smučeh, para 

zimski športi). Posameznik je lahko v posamezni članski sezoni včlanjen v SZS prek enega 

društva oziroma pravne osebe, četudi je član več društev oziroma pravnih oseb, izjema so 

tekmovalci, ki, skladno s Pravilnikom o registraciji tekmovalcev SZS, izvedejo uradni prestop.  

Iz zgoraj navedenega je jasno, da omenjeni nordijski kombinatorci, kot člani SZS, lahko nastopajo 

na tekaških tekmovanjih, vendar zastopajo domicilni klub. 

 

U. Kepic je pojasnil, da ima panoga svoj »insta« profil @sloskicrosscountry. Istočasno so 

pozitivno odreagirali tudi člani reprezentance. V začetku novembra je potekala tiskovna 



   
  
   

konferenca, kjer smo predstavili novega generalnega sponzorja in opremljevalca. Z novimi 

pokrovitelji nam je uspelo zagotoviti dovolj sredstev za to sezono, prihodnje bodo bolj zahtevne.  

Predstavil je predlog koledarja pokalnih tekmovanj za zimski del sezone.  

 

Sprejet je bil 

SKLEP ŠT. 66: Zbor potrjuje predlog koledarja pokalnih tekmovanj za sezono 2024/2025.     

ZA: 13 

PROTI: 23 

VZDRŽANI: 0 

 

Predlog koledarja ni bil potrjen. Predlog je Team Sprint 26. 12. 2024, posamični sprtint se izvede 

10. 1. 2025 zvečer. Distanci 11. in 12. 1. 2025.  

 

Sprejet je bil 

SKLEP ŠT. 67: Zbor potrjuje termine DP: Team Sprint 26. 12. 2024, posamični sprint se izvede 

10. 1. 2025 zvečer. Distanci 11. in 12. 1. 2025.    

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

U. Kepic je predstavil kriterije za nastopanje na mednarodnih tekmovanjih v sezoni 2024/2025 in 

kriterije za uvrstitev v reprezentančne selekcije v sezoni 2025/2026.Kriteriji so že bili potrjeni na 

širši seji Strokovnega sveta 15. 10. 2024 in na redni seji Odbora 22. 10. 2024.  

 

Sprejet je bil 

SKLEP ŠT. 68: Zbor potrjuje kriterije za uvrstitev v reprezentančne selekcije v sezoni 2025/2026.     

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

V prodaji je že vseslovenska tekaška karta, ki se prodaja do 23. 12. 2024. V koledarju Pokala 

TOSIDOS Slovenski Maraton je trenutno 11 tekmovanj. 

 

Sprejet je bil 



   
  
   

SKLEP ŠT. 69: Zbor sprejema poročilo predsednika panoge o delu Odbora v prvem delu sezone 

2024/2025.   

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

Ad 4 Finančno poročilo za obdobje maj 2024 – oktober 2024 

U. Kepic je pojasnil, da smo na panogi imeli kar nekaj sestankov z vodstvom SZS na temo. Del 

prenove je tudi druga oblika poročila, ki so ga prejeli člani Zbora in sicer na podlagi sklepa IO 

SZS.  

Prepričan je, da imamo zadevo pod kontrolo. Načrtovani prihodki za sezono 2024 / 2025 znašajo 

1,183 tisoč evrov.  

Še vedno čakamo na BS na dan 30.9.2024, posodobljeno za knjižbe iz naslova razdelitve dobička 

Nordijskega svetovnega prvenstva Planica 2023, skladno s sklepom IO SZS.  

 

Sprejet je bil 

SKLEP ŠT. 69: Zbor sprejema finančno poročilo za obdobje maj 2024 – oktober 2024.   

ZA: 36 

PROTI: 0 

VZDRŽANI: 0 

 

 

Ad 5 Potrditev koledarja pokalnih tekmovanj sezona 2024/2025 

Tematika se je obravnavala pod točko 3.   

 

 

Ad 6 Razno 

U. Kepic je predlagal, da bo naslednja seja 28. 1. 2025. Bomo pa že pred tem morali predlagati v 

potrditev ekipe za OFEM in MSP, predvidoma na dopisni seji.  

 

U. Kepic je predstavil problematiko glasovanja na sejah, ki jo je izpostavil A. Lavrič Pregelj. 

Predlaga mu, da pripravi konkreten predlog sprememb, ki bi ga dali na obravnavo na IO SZS, saj 

terja spremembo Statuta SZS.  

 

A. Gros je omenil, da je bilo pred dvema sezonama obljubljeno s strani organizatorja Svetovnega 

prvenstva obljubljeno, da bodo na prvenstvo povabili starše H. Mazi Jamnik.  

 

U. Kepic je pojasnil, da bo vodstvo panoge preverilo, koliko daleč je zadeva.  

 

Člani so predlagali, da bi imeli sestanke ob 18.00.  



   
  
   

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:07. 

 

Uroš Kepic l.r., predsednik 

 

Zapisal: Tomaž Verdnik, vodja panoge 


